高雄醫學大學105年度學生宿舍館長選舉公告
104年度宿舍自治會幹部將於12月底卸任，將由105年度新任幹部接任，選舉相關事宜如下所列，特此公告，歡迎有意願服務住宿生者，參與此次選舉。
一、公告事項：
　(一)、館長候選人暨選舉注意事項：
1.選舉種類：以住宿區域分為：新館男館長、新館女館長、南館、北館等4個選區。
2.資格條件：

<1> 為本校現住宿之在學學生，並具服務熱忱及責任感。

<2> 曾受記小過 (含)以上處分，及因故被退宿及取消住宿資格者，不得報名。
<3> 須具有宿舍幹部經驗一學期以上之當學年度住宿生。
<4> 任期時間以一年計，得連選連任一次。
　(二)、登記參選：

1.領表登記時間：104年11月24日(週二)9時起至11月26日(週四)16時止。
2.領表/交表地點：學務處宿舍承辦人。
   3.候選人號碼抽籤：104年11月26日(週四)17時，未到場之候選人由選務人員代抽。

4. 競選期間：104年11月27日(週五)至12月1日(週二)止。　　

　(三)、投票暨開票時間地點：

1.投票日期：104年12月2日(週三)至12月4日(週五)止。
2.投票方式：於投票期間晚上點名時間將選票交給該樓樓長。
3.開票日期地點：104年12月4日(週五)17時，於新館交誼廳開票。

4.當選公告日期：104年12月4日20時，開票結果以獲得最高票者為當選人，以學校網頁公告。
各館館長於公告後一週內選任相關幹部，於12月底前與前任宿舍自治會幹部完成交接。

　(四)、競選規則：

1.參選人應確實瞭解，有關學生宿舍自治會組織章程各項權利與義務。

    2.競選活動限制：

<1> 候選人之競選海報、刊物應交生輔組審查核准後，始得張貼於校內公共看板或公佈欄上（不得貼於各寢室門上）。
<2> 政見發表得借用宿舍交誼廳自辦。
<3> 候選人團隊及選舉人(投票者)倘有違反選舉之公序良俗行為，主辦單位得以口頭或書面警告，情節重大者得取消選舉資格，並交由校規議處。

<4> 為維護選舉的公正與客觀，選務工作由學務處指派工讀生協助。

二、承辦單位：104級學生宿舍自治會        
    指導單位：學務處生活輔導組 

三、本公告如有未盡事宜，得補充修訂之。
KMU 2016 Election for Senior Resident Advisor
Our senior residents are going to leave their job in December 2015 and we will need new senior residents. Anyone who will to serve students in dormitory is welcome to take part in this election.
A. Announcement:
1. Notice:
· There are five electoral districts: male senior resident in Newhouse, female senior resident in Newhouse, South house, North house.
· Conditions:
1 Student with passion and sense of responsibility now living in dormitory.

2 Student who has been disqualified to live in dormitory can’t sign up to this election.
3 Must be a student with the experiment being resident advisor for more than one semester.
4 The Term of office will be one year, and can be candidate for a second term.
2. Sign up to this election:

· Time:2015/11/24AM9:00~2015/11/26 PM4:00

· Place: person in charge of dormitory in office of student affairs

· Time for candidate to draw number: 2015/11/26PM5:00

· Run for election: 2015/11/27~2015/12/1 
3. Time and location for the election

· Dates of election: 2015.12.2 (Tue.) to 2015.12.4 (Fri.)
· Method of election: turn in your ballot to the resident advisor on your floor during one of his/ her nightly rounds
· Date and location of ballot count: 2015. 12. 4 (Fri.) at 5 pm, Lounge of the Newhouse
· Results of the Election will be reported: on 2015. 12. 4 at 8pm on the school website under announcements
Each senior resident advisor shall make all personnel adjustments within a week of his/ her term and be ready to preside over student dormitory affairs by the end of December.
4. Rules of Election:
· The candidates must have full understanding of the rules and regulations regarding student dormitory affairs, and they must be willing to fulfill all responsibilities applicable for the title they are running for.
· Restrictions regarding the campaign:
· All materials (ex. posters, flyers…etc) promoting the campaign must first be approved by Division of Living Guidance before they can be used/ distributed in any way (This includes putting up materials on the dormitory doors).
· Candidates must sign up to use the lounge in the Newhouse to hold talks about what they wish to accomplish if they were to be elected.
· If anyone, including a candidate, his/ her supporter, or a voter, causes disorder during the electoral process, he/ she will usually receive either an oral or a paper warning on the first offense.  However, depending on the seriousness of the matter, the Governance of Student Dormitory reserves the right to remove a candidate from the election as sought fit.  This also serves as a reminder that violators of school rules will face the corresponding punishment.
· To ensure the integrity and the fairness of the election, selected students from the Office of Student Affairs will help with the voting process, instead of a representative from the Governance of Student Dormitory. 
B. Hosting of election: 2015 Governance team of Student Dormitory 
Under the guidance of: Office of Student Affairs, Division of Living Guidance
C. Supplements may be made to this notice in light of additional information.
